
Magyar Fizikushallgatók Egyesülete

ELTE Helyi Bizottság

2018/19 évi beszámoló

Készítette:
Somogyfoki Réka
ELTE Helyi Bizottság

Elnök

2019. október 8.



1. Elnökség
A 2018. október 2-án tartott tisztújító taggyűlésen került megválasztásra a 2017/18-as ciklus elnöksége, alább
listázva:

• Elnök: Somogyfoki Réka

• Titkár: Furuglyás Kristóf

• Programfelelős: Dobos Csenge

• PR-felelős: Kovács Zoltán

• FÓKA koordinátor: Tuhári Richárd / Lőrincz Péter

• Általános elnökségi tagok: Lőrincz Péter, Mig András, Takács Roxána

Az elnökségi ülések minden alkalommal határozatképesek voltak, az elnökségi tagok kivétel nélkül eleget tettek
a vállalt kötelezettségeiknek. Az éves tisztújító EHB Közgyűlésen a tisztségviselők beszámolói kivétel nélkül
elfogadásra kerültek.

2. Költségvetés
Az EHB kasszájában az év során nem történtek nagy pénzmozgások. 70 EHB taggal, mint a legnépesebb HB,
a pénzügyi helyzetünk stabil, a Mafihétől kölcsönzött pénzek teljes egészét vissza tudtuk fizetni. Nagyobb ki-
adásunk nem volt az év során, a programok költségeit jól fedezték a befizetett tagdíjak, illetve az adományok.
Ezen kívül sok olyan programot is szerveztünk, amely egyáltalán nem járt Mafihés pénzmozgással, ilyen például
a Fiziqs Színház.

Összességében a pénzmozgás:
Bevételek:

• 105 000,- Ft tagdíj

• 113 805,- Ft egyéb

Vagyis a kassza tartalma összesen 218 805,- Ft.

3. Honlap
Az EHB honlap az év során folyamatosan frissült. A jegyzőkönyveket minden alkalommal a szervezeti és működési
szabályzatban meghatározott határidőn belül feltöltöttük, az elnökségi bemutatkozásokat, illetve a mentorok és
a szakterületi képviselők névsorát visszamenőlegesen is frissítettük. A programok viszont nem aktualizálódtak
rendszeresen. Az év során a fő kommunikációs csatornánk ebből a szempontból inkább a Facebook oldalunk
volt, amely immár 174 követővel büszkélkedhet. A programoknak minden alkalommal készítettünk Facebook
eseményt, a tapasztalatok és a visszajelzések alapján ez egy effektív formája a kommunikációnak a fizikushallgatók
összességével. Bevezettünk továbbá egy újítást is, az Instagram oldalt, melynek jelenleg 96 követője van. Ez, bár
még gyerekcipőben jár, nem bizonyult effektív kommunikációs eszköznek, annál inkább népszerűsítő jelleggel bír.

4. Programok
A ciklus során nemcsak hagyományos programokat szerveztünk meg, hanem új rendezvényeket is kipróbáltunk,
amelyekből akár hagyomány is válhat, ez már csak a következő elnökségeken múlik. A programok rendben
lezajlottak, az elnökség minden tagjának aktív közreműködésével, alább listába szedve:

• 2018.10.04. Komplex számháború

• 2018.10.06. XI. Fiziqs Foci
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• 2018.11.12-15. TDK Hét

• 2018.11.21. Tea&Kex Dr. Nagy Márton Imrével

• 2018.12.06. Ortvay Rudolf Fizikai Problémamegoldó Verseny

• 2018.12.14. EHB Karácsonyi parti

• 2019.03.14. Pí-napí Pí-Píngálás

• 2019.03.20. Fizikus Színház

• 2019.04.01. Fiziqs Mémverseny

• 2019.04.03. Tea&Kex Dr. Tichy Gézával

• 2019.04.04. II. Deriválóbajnokság

• 2019.04.15. FETI céglátogatás

• 2019.05.01. XII. Fiziqs Foci

• 2019.05.04. MOEV – ELMARADT :(

• 2019.09.17. Komplex számháború

• 2019.09.19. Fiziqs ’SKÜ

• Több alkalommal fiziqs társas, fiziqs activity (szakterületi csoporttal közösen)

Ahogy a listában is feltüntettem, a Mafihe Országos Előadói Verseny érdeklődés hiányában elmaradt. A lebo-
nyolítás nem megvalósulásának ellenére szükségesnek éreztem feltüntetni a megszervezett programok között, az
elnökség befektetett munkája miatt.

5. FÓKA
Az év során több, mint 30 foglalkozás lett megszervezve, jellemzően elsőéves hallgatóknak, de felsőbb évfolyamok
részére is. A foglalkozások mindegyike rendben lezajlott, nagy részükről készült videófelvétel is (természetesen a
korrepetitor hozzájárulásával), amely belső youtube-csatornán megtekinthető. Az új tanév kezdetén is lezajlottak
már a szokásos év eleji deriválós, integrálós, illetve differenciálegyenlet-megoldós FÓKÁ-k. A visszajelzések alap-
ján a korrepetálások egytől-egyig hasznosnak bizonyultak, egy téren lehetne javítani, ez pedig a szélesebb körű
terjesztés. Előfordult olyan is, hogy egy felsőbb éves korrepetitor mindössze 2 vagy 3 embernek adott elő, és a
témából ismételt foglalkozást kellett tartani a többségnek, amelyet a jövőben érdemes lenne elkerülni. Figyelmet
szenteltünk az évben, újításként, a tanárszakos hallgatók bevonásának is, ez egyre jobban működik, illetve föld-
tudomány szakosoknak is került megtartásra matematika korrepetálás.
Az év során történt egy személyi változás az elnökségben, március 19-ével az addigi FÓKA-koordinátor, Tuhári
Richárd leadta pozícióját. Helyére a március 27-i Elnökségi Ülésen Lőrincz Péter általános elnökségi tagot nevez-
te ki az elnökség megbízott FÓKA-koordinátornak, így a korrepetálások megszervezése zavartalanul folyhatott
tovább.

6. Személyes megjegyzések
A magam részéről úgy érzem, hogy eleget tettem a vállalt kötelezettségeimnek az év során. Az EHB Elnökségi
ülést összehívtam minden 3 hétben, ahogyan kellett (főként a vizsgaidőszakban maradtak ki ülések, amikor nem
volt rá feltétlenül szükség az amúgy is kevés program-aktualitás miatt), az év összes programját sikerült az el-
nökségnek megfelelően koordinálni. A Mafihe Vezetőségi ülésein rendszeresen részt vettem, és beszámoltam az
EHB Elnökség munkájáról, az aktuális programokról. Az ELTE TTK HÖK Fizika Szakterületi Csoportjával jó
kapcsolatot ápoltunk, sok közös programot szerveztünk, és a Szakterületi Csoportüléseken is rendszeresen részt
vettem.
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Az országosan meghirdetett programokon kiemelkedően magas volt az EHB-tagok részvételi aránya, úgy gondo-
lom, hogy ez az elnökség munkájának is az érdeme, ezért (is) dicséret illeti őket.
Az elnökség munkáját nagyban megkönnyítette, hogy a Mafihe elnökségének tagjai, illetve a tisztségeket korábban
betöltő személyek, így (a teljesség igénye nélkül) Jeges Viktor Péter, Szigeti Balázs Endre, és Vígh Benjámin meg-
osztották velünk a tapasztalataikat, meglátásaikat. Segítségüket ilyen formában is szeretném ezért megköszönni.
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